
Schůze OVK Broumovsko 
 

14.6.2024 Tošovák 18.00 hod. 

 

Účast: Karel Nováček, Jan Adamec, Miroslav Mach, Jan Žwak, Jakub Rak, Petr John 

Omluveni: Pavel Hrubý, Martin Mrázek, Lukáš Jánský, Pavla Volková, Jan Ludvík 

 

1. Rezignace Jiřího Koutského a Jiřího Škopa 

Předseda informoval o zaslání e-mailů s rezignací členů OVK Broumovsko Jiřího 

Koutského a Jiřího Škopa. 

 

2. Aleš Procházka požádal o povolení prvovýstupu na věž Efendi 

Poznámka: Věž Efendi je na seznamu skalních objektů, kde je nutné mít souhlas OVK 

k prvovýstupu (v případě osazení fixním jištění).  

Žádost byla schválena. 

Hlasování – pro: 6, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

3. Skalní údržba 

Ota Srovnal se nabídl, že pomůže se skalní údržbou v obvodu Za pískovnou (Adršpach). 

Nabídka byla přijata. Petr John zajistí u Petra Jandíka přesměrování zpráv pro správce 

z databáze ČHS na nového správce Otu Srovnala. 

Hlasování – pro: 6, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

4. Přesun archívu OVK Broumovsko od Pavla Lisáka do správy Jana Žwaka 

Byla upravena dohoda z minulého projednání. Aktuálně se přesune do správy Jana Žwaka 

pouze část archívu OVK Broumovsko, týkající se do oblasti Adršpach. 

 

5. Tyroláci, cesta Jiřího Šrůtka z roku 2019 

Jiří Šrůtek se znovu odvolal proti poslednímu rozhodnutí výkonného výboru k CVK. 

 

6. Dojištění cesty Polední na Laňku (Město, Adršpach) 

Zůstává v řešení, úkol trvá. 

 
7. Jednání zástupců ČHS se správou CHKO 5.6.2024 

Předseda informoval o proběhlé schůzce zástupců ČHS se správou CHKO Broumovsko. 

 

8. Informační cedulky podle návrhu Jindřicha Mandáta a Anny Havelkové 

Předseda ukázal členům poslední návrh informační cedulky ke komentářům. 

 

9. Rozmáhající se lezení za mokra 

Debata o rozmáhajícím se nešvaru lezení za mokra některými lezci, kdy nezřídka dochází 

k nevratnému ničení cest. Diskuze nad návrhy, jak situaci řešit. 

Zapsal Petr John 


